
شهروند| این بار فدراسیون کشتی و بنا خیلی زودتر از 
آن چیزی که فکر می کردیم بر سر میز مذاکره نشستند 
و نظراتشان را به یکدیگر گفتند تا آقای خاص کشتی بعد 
از 17 ماه دوری از تیم ملی، بار دیگر در کنار شاگردانش 
المپیک  بــرای 

آماده شوند.

به یاد 2 سال قبل
دیروز که خبر جلســه حضــوری بنا و خــادم را در 
فدراسیون کشتی شنیدیم،  به یاد 2 سال قبل افتادیم که 
این دو نفر بعد از یک جلسه طولانی برای همکاری دوباره 
به توافق رسیدند، اگرچه آن اتفاق فقط چند ماه بیشتر 
دوام نداشت. این بار نیز با این که فاصله تفکرات بنا 
و خادم بیشــتر از قبل به نظر می رسید اما پشت 
درهای بســته اتاق آقای رئیس اتفاقات مثبتی 
رخ داد. بنا که در جواب درخواســت فدراسیون 
برنامه هایش را ارایه داده بود، در جلسه با خادم به 
توافق رسید تا از 12 مهر کار خود را در تیم ملی آغاز 

کند و فرنگی کاران را در مسیر المپیک هدایت کند.
آقای خاص تغییر نکرد

با این که خیلی از گمانه زنی ها مبنــی بر این بود که 
فدراســیون فقط نام بنا را به خاطر مردم مطرح کرده و 
درخواســت های او را قبول نمی کند اما به نظر می رسد 

خادم زیر بار رفته که به سرمربی جدید تیم ملی کشتی 
فرنگی اختیار تام بدهد. قطعا این بار اتمام حجت از سوی 
2 طرف صورت گرفته تا مشکلات گذشته تکرار نشود 
چون بر خلاف خادم که اعتقاد زیادی به انتخابی دارد،  بنا 
اصلا اینطور نیست و همیشه معتقد بوده باید آماده ترین 
نفرات را راهی مسابقات کند. بعد از اعلام دستیاران بنا 
متوجه شدیم که او هیچ تغییری در روند کاری اش نداده 
و مثل قبل از نفراتی همچون ایرج اسفندیاری فر، رسول 
جزینی، فرهاد اسماعیل نژاد، محمد علی چمیانی، بهروز 
حضرتی پور و حسام الدین جعفری در کنار خود استفاده 

می کند. 
امیدواری به قهر نکردن!

علی اشکانی، مدیر سابق تیم های ملی کشتی فرنگی 
درباره انتخاب دوباره محمد بنا به عنوان ســرمربی به 
»شــهروند« می گوید:  «اول نباید از زحماتی که پازاج در 
این یکی،  2 ساله در تیم ملی کشید،  به راحتی گذشت. 

متاسفانه بعد از عدم نتیجه گیری در مسابقات جهانی 
یکسری به خاطر منافع شخصی همه چیز را زیر سوال 
بردند، درحالی که نباید یادمان برود همین پازاج تیم ملی 
را قهرمان جهان کرد. با این حال باید خوشحال باشیم 
که در این شرایط شخصی به نام محمد بنا هست که با 
آمدنش همه را راضی کند. باید به رای فدراسیون احترام 
بگذاریم اما نگرانی هایی هم وجود دارد.« او حرف هایش را 
اینگونه ادامه می دهد: »اگر به گذشته رجوع کنیم، به این 
مسأله می رسیم که ممکن است 2 ماه دیگر بازهم محمد 
بنا بگوید که من نمی آیم. او بار قبلی که تیم ملی را ترک 
کرد، حتی دلیلش را به رسانه ها هم نگفت و این نگرانی 
وجود دارد که تاریخ تکرار شود. امیدوارم خادم و بنا تمام 
زوایای همکاری دوجانبه را بررسی کرده باشند تا شاهد 

ثبات در کادرفنی تا المپیک ریو باشیم.«
شوک مثبت

قطعــا بــا توجه بــه رابطــه خوبی کــه اکثر 
فرنگی کاران ملی پوش با محمــد بنا دارند،  روی 
کار آمدن دوباره او شــوک مثبتی برای کشــتی 
فرنگی ایران محسوب می شــود. با این حال باید 
دیــد آیا هنوز هــم آقای خاص کشــتی فرنگی 
توانایی این را دارد کــه خاطرات خوش المپیک 
لندن را برای مردم تداعی کند یا مشــکل اصلی 

تیم ملی از جای دیگری بوده است. 
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فیرپلی

فروش نخستین خودروی کریمی به قصد امورخیریه

به برکت 8 مقدس
شهروند| اقدامــات خیرخواهانه، رنگ و جنس 
نمی شناسد. آخرین و اولین مدل سرش نمی شود. 
ستاره و غیرســتاره هم ندارد. هر شخصی می تواند 
بی هیچ انگ و ابا در این راه گام بردارد. علی کریمی 
و پیکان کلاسیک و خاطره انگیزش نیز از این قاعده 

مستثنی نیست.
فروش به قصد کار خیر

ماجرا این بود که در انتهای نمایشگاه خودروهای 
کلاسیک در مشــهد، از پیکان گوجه ای کلاسیک 
اسطوره پرسپولیس رونمایی شد. او به قصد کمک 
به کودکان بیمارستان فیاض بخش وارد رقابت شد 
و درنهایت پس از اعلام آمادگی ستاره سابق قرمزها، 
یک فرد نیکوکار مبلغ 508 میلیــون برای خرید 
خودرو پرداخت کرد تا از این طریق به نیازمندان و 

بیماران کمک کند.
روند جالب کمک

کریمی از اولیــن خودروی دوران زندگی اش، 
خاطرات زیادی داشت اما ترجیح داد با بازسازی 
این وســیله نقلیه بــه کمک جمعــی از اهالی 
فن، خودروی نــو را به معرض فــروش بگذارد 
و درنهایــت پس از حدود یکســال و نیم تلاش 

گروه فعلی، این اتفــاق رخ داد. تمامی قطعات 
نایاب پیکان از سوی 2 کارشناس تهیه و خودرو 
به شــکل رایگان مــورد تعمیر قــرار گرفت و 

شهریورماه به دست کریمی داده شد.
قدم بعدی

تیم تعمیرکننده ماشــین با چراغ ســبز و ایده 
کریمــی، نمایشــگاه خودروهای کلاســیک را در 
مشــهد برگزار کردند. در این محفــل که بنزهای 
شجریان پدر و پسر هم حضور داشتند، عدد مزایده 
برای فــروش پیکان کریمی در مراســم اختتامیه، 
88 میلیــون اعــلام می شــود؛ به یمــن حضرت 
امام رضا)ع( و شــماره علی کریمی. سرانجام دارنده 
یک خودروی فورد موســتانگ قرمز به خاطر علاقه 
به شماره 8 پرسپولیس، خودروی کریمی را با مبلغ 
508 میلیــون تومان به نفع کــودکان فیاض بخش 
خرید تا همه بزرگان و خیرین حاضر در مراســم از 
کریمی و شــجریان ها گرفته تا لیلا بلوکات، بازیگر 
ســینما و تلویزیون و سایر شــخصیت های حاضر 
در مراسم، برنده واقعی باشــند. این اقدام کریمی 
مطمئنا منشأ اثرات مثبت دیگری هم خواهد بود و 

تا مدت ها در یاد مردم باقی می ماند.

طوفان ستاره بایرن، فوتبال دنیا را تحت تاثیر 
قرار داده است

ادامه جادوی »لوا«

شــهروند| طرفداران بایرن مونیخ بدجوری از 
دست ابرستاره لهستانی تیمشان ناراضی هستند 
چون در بازی اخیر تیمشــان، برخلاف جدال قبل 
5 گل نــزد! روبرت لواندوفســکی 2 ســال پس از 
تبدیل شــدن به اولین زننده 4 گل دریک بازی به 
رئال مادریــد در دور رفت نیمه نهایی فصل 2013-
2012 لیگ  قهرمانان اروپا به محض ورود به جریان 
بازی وسط هفته گذشته تیمش مقابل ولفسبورگ 
در بوندس لیگا در عــرض 9 دقیقه با 9 ضربه 5 گل 
زد تا سریع ترین 2 گل، هت تریک، 4 گل و 5 گل در 
تاریخ بوندس لیگا را به نام خــود ثبت کند. او علاوه 
بر ثبت رکورد ســریع ترین هت تریک یک بازیکن 
جانشین در تاریخ بوندس لیگا، کمترین فاصله زمانی 
بین زدن 5 گل در یک بازی از سوی یک بازیکن در 
تاریخ این لیگ را رقم زد و تنها بازیکن تاریخ سطح 
اول لیگ آلمان نام گرفت که به عنوان یار تعویضی 
در یک بــازی 5 گل می زند. لواندوفســکی پس از 
گذشت 24 ســال از زمان زده شــدن 5 گل در یک 
بازی توسط »تونیس« از دویسبورگ، چهاردهمین 
بازیکن تاریخ بوندس لیگا شــد کــه در یک بازی 
5 گل زد. تنها دیترمولر در تاریخ بوندس لیگا بیش 
از او )6 بار( در یک بــازی گل زده و فراموش نکنید 
در تاریخ بوندس لیگا فقط 4 بازیکن در 6 هفته اول 
لیگ بیش از 8 گل فعلی لواندوفسکی دروازه ها را باز 
کرده اند!  جالب اینکه خانمی به نام لواندوفسکی که 
هیچ نسبتی با روبرت ندارد 24 ساعت بعد در بازی 
لیگ زنان 4 گل زد! بازیکن سابق دورتموند، چند روز 
بعد بار دیگر گل زد و از زیرســایه بقیه غول ها خارج 
شد. لوا شنبه  شب با زدن 2 گل در بازی شنبه مقابل 
ماینتز، زودتر ازهمه خارجی های تاریخ بوندس لیگا، 
صدمین گلش در این لیگ را جشن گرفت. او 2 گل 
از 3 گل تیمش مقابل ماینتز را به ثمر رساند تا رکورد 
گرد مولر افســانه ای را که با زدن 10 گل در 7 بازی 
اول فصل 1978-1977 عنوان بهترین شروع یک 
بازیکن در تاریخ بوندس لیگا را در اختیار داشــت، با 
یک بازی کم تر و تعداد گل مساوی بکشد. او و بازیکن 
سابق بایرن تنها بازیکنان تاریخ فوتبال آلمان هستند 
که قبل از هفته هشتم بوندس لیگا، تعداد گل هایشان 

را دورقمی کرده اند.

رکورد

تیتر بازی

  کاروان تیم فوتبال امید ایران با 21 بازیکن و در 
غیاب نوراللهی و محسن کریمی راهی قطر شد.

  در اولین روز از مســابقات قهرمانی سلاح های 
بادی آسیا، تیم 3 نفره جوانان کشورمان توانست 

به مقام قهرمانی تفنگ بادی 10 متر دست یابد.
   ریوالدو باربوســا، هافبک برزیلی استقلال بعد 
از جلســه با علی نظری جویباری با اســتقلال 

قراردادش را فسخ کرد.
  تمرینات تیم استقلال اهواز به دلیل مشکلات 

مالی تا اطلاع ثانوی تعطیل شد.
  عاقل حبیبیان، ملی پوش روئینگ ایران در قایق 

تک نفره سبک وزن آسیا به مدال طلا رسید.
   رضا حقیقی، هافبک تیم صبای قم برای حضور 
در یکی از تیم های جنوب شــرق آسیا از این تیم 

جدا شد.
  لیونل مسی با آسیب دیدگی 8 هفته ای اش، 12 
بازی بارسلونا از جمله ال کلاسیکو دور رفت لالیگا 

را از دست می دهد.
 تیم ملی بسکتبال ایران ر قا بت هایش در مرحله 
دوم مسابقات قهرمانی آسیا را با پیروزی 111 بر 

56  برابر هنگ کنگ آغاز کرد.

کفاشیان: با یک شوخی می خواستند رابطه من و 
تاج را خراب کنند

پروین: به پیشکسوتان گفتم کمتر انتقاد کنند
مشــحون: پیگیــر بحــث حجــاب بانوان 

بسکتبالیست در جلسه فیبا هستم
گل محمدی: اصفهانیان می خواهد مشــکلات 

مدیریتی اش را گردن من بیندازد

اصلی سیاه جامگان|  گزینه  قلعه نوعی، 
مسئولان تیم فوتبال سیاه جامگان مشهد پس 
از تحمل 2 شکست با سعید رمضانی، مذاکراتی 
را با امیر قلعه نوعــی و فرهاد کاظمی انجام دادند 
که البته قلعه نوعی گزینه اصلی مشهدی هاست. 
تنها مســاله ای که درخصوص حضور قلعه نوعی 
روی نیمکت سیاه جامگان وجود دارد بحث مالی 
است. این سرمربی خواهان پرداخت یک میلیارد 
و 500 میلیون از سوی باشگاه است و حال این که 
مسئولان مشهدی مبلغ پایین تری را پیشنهاد 

داده اند. 
آغاز مسابقات فوتســال جام شهدای 
رسانه| مسابقات فوتســال جام شهدای رسانه 
به مناســبت هفته دفــاع مقــدس باهمکاری 
فرهنگســرای رسانه و بانک کشــاورزی از شب 
گذشــته آغاز شــد. در این جام 32 تیــم در 8 
گروه4 تیمی به رقابت می پردازند و دیدار فینال 
این مســابقات نیز در تاریخ 20 مهرماه با حضور 
مســئولان برگزار می شــود و جوایز نفیسی به 

تیم های برتر تعلق خواهد گرفت.

 صرفا جهت اطلاع!

گفت وگو با محمدریاحی، داور قدیمی فوتبال 

ریاحی:  20 سالم بود،  دیگر داوری را 
انتخاب نمی کردم

شهروند| در روزهایی که فشارها روی داوران 
فوتبال ایران بشدت افزایش یافته،  شاید نظرات 
یک پیشکســوت این عرصه درباره حال و هوای 
داوری کشورمان جالب باشــد. در همین راستا 
با محمد ریاحــی از داوران قدیمی فوتبال ایران 
همکلام شدیم که در ادامه گفت وگوی »شهروند« 

را با وی می خوانید: 
   از شرایط این روزهای خودتان بگویید.

این روزها من هم مثل خیلی دیگر از قدیمی های 
عرصــه داوری فقط می توانــم طبق نظر کمیته 
داوران به شهرهای مختلف بروم و روی کار داوران 
نظارت کنم. البته مسائل داوری را خیلی جزیی 
دنبال می کنم چون اصــلا نمی خواهم از علم به 
روز داوری دنیا عقب بمانم. شاید هیچ وقت داوری 
جذابیتش را برای من از دســت نداد اما مطمئن 
باشید اگر الان 20 ســاله بودم، به هیچ عنوان به 

سوی داوری نمی رفتم.
 چرا از حضور در عرصه داوری پشــیمان 

هستید؟
به غیراز فشار، تهمت و فحش مگر چه چیزی 
گیر من آمده است؟ در ســال هایی که ما داوری 
می کردیم اصلا پول نبود امــا حداقل کمی ادب 
و احترام وجود داشــت. الان کــه دیگر تمام این 
حرمت ها از میان رفته و متاسفانه شاهد اتفاقات 
خوبی در بخش داوری فوتبال ایران نیستیم. البته 
نظر من این است از همان ابتدای پیدایش فوتبال 
که 130 سال قبل بوده،  در حق داوران ظلم شده 

است.
 برای داوران چه شــرایطی را باید در نظر 

می گرفتند که به آنها ظلم نشود؟
تاریخ فوتبال را هم کــه بخوانید داوران از همه 
کمتر دستمزد می گرفتند اما از سویی بیشتر از 
همه فشــارها روی آنها بوده است. تنها فردی که 
اگر در زمین نباشد، مسابقه فوتبال برگزار نخواهد 
شــد،  داور بازی است اما هیچ کس به اهمیت این 
داور توجه نمی کند. همین حالا اگر کلاس های 
داوری و کلاس مربیگری را بررسی کنید،  متوجه 

می شوید. 
   این روزها هم شــدیدا علیه داوران ایرانی 
جوسازی شده که کار را برای آنها سخت کرده 

است؟
من لیگ امســال و قضاوت هایــش را از همان 
ابتدا دنبال کردم. در هفته های اول تا سوم مشکل 
زیادی در داوری مسابقات وجود نداشت و اگر هم 
اعتراضی بود،  مثل ســالیان قبل به همان منوال 
پیش می رفت اما متاسفانه بار دیگر جوی از هفته 
چهارم علیه داوران به وجود آمد که اجازه نداد آنها 
با خیال آسوده کارشــان را انجام دهند. البته باید 
قبول کرد که اشتباهات داوران افزایش پیدا کرده 
اما من معتقدم ریشه این ماجرا خودشان نیستند و 

باید به جای دیگری توجه کرد.
 شما به یاد دارید که هیچ موقع چنین جوی 

علیه داوران به وجود آمده باشد؟
راستش را بخواهید نه. البته به یاد هم ندارم که 
داوران این قدر پراشتباه قضاوت کرده باشند. فیفا 
از  سال 1990 که در جام جهانی اشتباهات عجیبی 
توسط داوران صورت گرفت، سعی کرد با قراردادن 
3 اصل این ماجرا را فیصله دهــد. اول و دوم جدا 
کردن داوران و کمــک داوران از یکدیگر و تغییر 
برخی از قوانین بود اما سومی را متاسفانه ایران و 
برخی دیگر از کشورها رعایت نکردند. اصل سوم 
روی دستمزد داوران بود؛ یک داور بوندس لیگایی 
برای هر بازی 22 میلیون تومان پول می گیرد اما 
داوران ما فقط 700 هزار تومان دستمزد دریافت 
می کنند. به عقیده من باید به داوران، خوب پول 
داد و از آن طرف در قبال اشتباهات شــان آنها را 
جریمه مالی کرد. روش تنبیه مالی در عرصه های 
مختلف جواب داده و باید در دستور کار قرار بگیرد.

خاک خورده
ستون ثابت  

گفت وگوی »شهروند« با فرشته کریمی، بهترین بازیکن فوتسال بانوان آسیا:             دوشنبه ها

ثابت کردیم زن ایرانی هرکاری بخواهد، انجام می دهد
پیشنهادهای اروپایی را به خاطر حجاب رد کردم         قرارداد ملی پوشان کفاف مخارج زندگی شان را هم نمی دهد

شهروند| بعد از گذشت تقریبا یکسال از درخشش 
بانوان ایرانی در بازی های آســیایی اینچئون این بار 
بانوان فوتسالیســت  ایران با بالا بردن جام قهرمانی 
قاره کهن تمام نگاه ها را به خود جلب کردند. این روزها 
از مسئولان بلندپایه ورزش گرفته تا بازیکنان مشهور 
فوتبال، قهرمانــی بانوان را در رقابت های فوتســال 
قهرمانی آســیا تبریک گفتند و حــالا آنها کاملا در 
معرض توجه هستند. در این میان دختر 26 ساله ای 
که گل قهرمانی ایران را نیز به ثمر رســاند، به عنوان 
ستاره تیم فوتسال بانوان نامش بر سر زبان ها افتاده 
است. کریمی که به عنوان بهترین بازیکن آسیا انتخاب 
شد، کسب این عنوان را هم مدیون هم تیمی هایش 
می داند. در ادامه گفت وگوی »شــهروند« را با فرشته 

کریمی می خوانید:  
  با قهرمانی  که کســب کردید، همه جا از شما 
صحبت  می کنند خودتان فکر می کردید به این 

موفقیت برسید؟
خدا را شکر که اینطور شد. فکر می کنم اوج کار ما 
در فینال بود چون در گذشــته مقابل ژاپن شکست 
خورده بودیم و از ابتدای این مسابقات تنها هدفمان 
گرفتن انتقام شکست قبلی بود. می دانستیم که در 
فینال با آنها روبه رو می شویم و به خاطر همین هرچه 
در توان داشتیم،  در فینال گذاشتیم. غیرت بازیکنان 
ایرانی در فینال واقعــا مثال زدنی بود، مخصوصا بعد 
از زدن گل به هر وســیله ای که می توانستند مقابل 

شوت های بازیکنان ژاپنی می ایستادند.
   در ادامه درخشش در بازی های قبلی در فینال 

هم توانستی تک گل قهرمانی را به ثمر برسانی...
باور کنید الان حس من با هیچ کــدام از بازیکنان 
دیگر تیم ملی متفاوت نیست. شاید به خاطر این که در 
فینال گل زدم، برخی بیشتر به من توجه کنند اما همه 
برای این قهرمانی زحمت کشــیدند. اگر این مسائل 
برایم مهم بود،  مطمئن باشید به خاطر این که بهترین 
گلزن شوم، انفرادی بازی می کردم اما همان طور که 

گفتم همه فقط برای پیروزی تیم تلاش  کردیم.
   عنوان ارزشمندترین بازیکن مسابقات را هم 
به دست آوردی. شاید به خاطر همین بیشتر نامت 

سر زبان ها افتاده است...
این عنوان هم به خاطر بازی خوب سایر بازیکنان 
به من رســید. البته قطعا از دریافت چنین جایزه ای 
خوشــحالم و به خودم می بالم اما به هیچ وجه باعث 
نمی شود خودم را بالاتر از سایر بازیکنان بدانم یا مغرور 
شوم. خیلی ها در این قهرمانی نقش داشتند که حتی 
در مالزی با ما نبودند و باید زحمات آنها نیز دیده شود. 

از نیلوفر اردلان گرفته تا شهرزاد مظفر که قبلا همراه 
با بازیکنان بودند اما در این مســابقات به دلایلی ما را 
همراهی نکردند. البته این را هــم بگویم که خیلی 

خوشحالم این جایزه را از دست کفاشیان گرفتم.
   با این قهرمانی، چه انتظاری از مسئولان دارید؟

من فقط امیدوارم بیشــتر از قبل دیده شویم. ما 
باید چند ماه دیگر در جام جهانی بازی کنیم و فقط 
در صورتی که برنامه داشته باشیم، موفق خواهیم بود. 
معتقدم اگر به این تیم کمی بیشتر رسیدگی شود،  
بازیکنان می توانند در حد جهانی هم تا چند ســال 
آینده حرف های زیادی برای گفتن داشــته باشند. 
ورزش بانوان در ایران مظلوم اســت اما حالا که ما با 
خیلی از محدودیت ها قهرمان آسیا شدیم،  امیدواریم 
که خیلی بیشتر به ما توجه کنند. نه تنها تیم فوتسال 
بلکه کل ورزش بانوان ایران نیاز به توجه بیشتری دارد. 
حالا شاید این قهرمانی ما باعث شود تا مسئولان نگاه 

ویژه تری به ورزش بانوان کنند. 
    قرارداد بازیکنان تیم ملی فوتسال با باشگاه ها 

در چه حدی است؟
شخصا عضو تیم دانشــگاه آزاد هستم اما به هیچ 
عنوان قراردادی کــه دارم، کفاف مخارج زندگی ام را 

نمی دهد. تمام بازیکنــان تیم ملی چنین وضعیتی 
دارند و نمی دانم چه زمانی می خواهد به این شرایط 
رسیدگی شود. خیلی زشت است که بازیکنان ملی 
با قراردادی که با باشــگاه ها امضا می کنند، نتوانند 
زندگی شــان را هم اداره کنند. الان بازیکنان ما جزو 
بهترین های آسیا هستند اما قطعا یک دهم بازیکنان 
ژاپنی هم در باشگاه ها پول نمی گیرند. ما نمی گوییم 
کــه قراردادها به یک باره به ســطح پول هایی که در 
فوتبال آقایان هزینه می شود،  برسد اما باید در حدی 
باشد که بتوانیم میزان آن را حداقل اعلام کنیم و از این 

موضوع خجالت نکشیم.
   شنیدیم که پیشــنهادی هم از لیگ روسیه 

دریافت کردی صحت دارد؟
بله،  همین طور اســت. البته یک پیشــنهاد هم از 
لهستان داشتم اما هر دوی این پیشنهادات را رد کردم 
چون آنها قبول نمی کردند که من با حجاب بازی کنم. 
من هر جای دنیا که بروم، این شــرط را می گذارم که 
باید با حجاب بازی کنم. البته شاید در آینده شرایطی 
رخ داد که با حجاب بتوانم در کشورهای اروپایی هم 
بازی کنم اما فعلا به این موضوع فکر نمی کنم چون 

آنها شرایط ما را قبول نمی کنند.

    تصور می کنی سقف فوتسال و فوتبال بانوان 
ایران در عرصه بین المللی کجاست؟

ســقف که نمی شــود برای آن تعیین کرد و 
خیلی هم زود اســت که ما بخواهیم درباره آن 
حرف بزنیم. با این حال مــن معتقدم بازیکنان 
ایرانی پتانســیل این را دارند که برابر تیم های 
بزرگ دنیا ایستادگی کنند. ما یک امتیاز اضافه 
در زمین داریم که آن هم تعصب بازیکنان ایرانی 
اســت. اگر فیلم همین مســابقات اخیر را نگاه 
کنید، متوجه می شــوید که چطور خودشان را 
جلوی توپ پرتاب می کنند. نمی خواهیم خیلی 
بلندپرواز باشــیم اما اگر واقعا به فوتبال بانوان 
توجه شــود، از سطح آســیا فراتر می رویم و در 
عرصه جهانی نیز حرف هایی برای گفتن داریم. 
امیدوارم با توجه به حضور کفاشــیان در راس 
کمیته فوتسال آســیا از بانوان ایرانی نیز بیشتر 

حمایت شود.
    حرف آخر؟

در پایــان می خواهم این قهرمانــی را به تمام 
بانوان ایران تقدیم کنم. ما ثابت کردیم زن ایرانی 

هرکاری بخواهد می تواند انجام دهد.

محمد بنا بار دیگر سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی شد

در انتظار بازگشت روزهای خوب
 علی اشکانی در گفت وگو با »شهروند«:  امیدوارم دیگر قهر نکند!

روایت رئیس اتحادیه فوتبال از فاجعه منا

محمدی: باورکردنی نبود
شهروند| عزیزالله محمــدی، رئیس اتحادیه 
فوتبال ایران یکی از هــزاران زائر ایرانی بود که در 
روز رمــی جمرات خونین در ســرزمین منا بود. 
او از آن حادثه تلخ می گوید:  »راســتش ما کمی 
زودتر از آن اتفاق، محل حادثــه را رد کردیم. آن 
روز ایرانی ها از مشــعر می آمدنــد، می رفتند در 
خیمه های شان صبحانه می خوردند و می رفتند 
برای رمی جمرات. می خواستند قبل از گرمی هوا 
رمی جمرات را انجام داده باشند. ما هم مثل خیلی 

از کاروان ها به راه افتادیم. «
وی همچنین می افزاید: »زمانی که ما مشغول 
انجام رمی بودیم، صدای آژیر آمبولانس ها می آمد 
و در مسیر برگشت که مثلا 50 متر با مسیرهای 
رفت فاصلــه دارد و از زیر پل رد می شــود، فقط 
آمبولانس ها را می دیدیم کــه پیش می رفتند. 
قشــنگ مشــخص بود که حادثه ای رخ داده اما 
باورمان نمی شــد چنین فاجعه ای باشد. این که 
این همه از دوستان و آشنایان مان را که در طول 

مناسک دیده بودیم را از دست داده باشیم. .«
رئیس اتحادیه فوتبال ایران درباره حال و هوای 
ایرانی ها بعد از حادثه منا خاطرنشان می کند: »در 
خیمه ها که بودیم، همه نگران بودند. همه غمزده 

بودند.«

ذره بین


